

By unanimous consent, Mr. McDermid for Mr. Wilson (Etobicoke Centre), seconded by Mr. Hockin, moved, — That the Bill be now read a third time and do pass.

After debate thereon, the question being put on the motion, it was agreed to.

Accordingly, the Bill was read the third time and passed.

---

The Order being read for the third reading of Bill C-109, An Act to amend the Criminal Code, the Crown Liability and Proceedings Act and the Radiocommunication Act;

Mr. Danis for Mr. Blais, seconded by Mr. McDermid, moved, — That the Bill be now read a third time and do pass.

And debate arising thereon;

#### STATEMENTS BY MEMBERS

Pursuant to Standing Order 31, Members made statements.

#### ORAL QUESTIONS

Pursuant to Standing Order 30(5), the House proceeded to Oral Questions.

#### DAILY ROUTINE OF BUSINESS

#### TABLING OF DOCUMENTS

Mr. McCreath, for M. Andre, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table, — Government responses, pursuant to Standing Order 36(8), to petitions Nos. 343-3649 and 343-4118 concerning the situation in Yugoslavia. — Sessional Paper No. 343-9/48K.

---

Mr. McCreath, for Mr. Andre, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table, — Government response, pursuant to Standing Order 36(8), to petition No. 343-4097 concerning the situation in Vietnam. — Sessional Paper No. 343-9/155E.

---

Mr. McCreath, for Mr. Blais, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table, — Government response, pursuant to Standing Order 36(8), to petition No. 343-4156 concerning abortion. — Sessional Paper No. 343-9/73G.

Du consentement unanime, M. McDermid, au nom de M. Wilson (Etobicoke-Centre), appuyé par M. Hockin, propose, — Que le projet de loi C-118, Loi modifiant la Loi sur l'expansion des exportations, soit maintenant lu une troisième fois et adopté.

Après débat, cette motion, mise aux voix, est agréée.

En conséquence, ce projet de loi est lu une troisième fois et adopté.

---

Il est donné lecture de l'ordre portant troisième lecture du projet de loi C-109, Loi modifiant le Code criminel, la Loi sur la responsabilité civile de l'État et le contentieux administratif et la Loi sur la radiocommunication.

M. Danis, au nom de M. Blais, appuyé par M. McDermid, propose, — Que ce projet de loi soit maintenant lu une troisième fois et adopté.

Il s'élève un débat.

#### DÉCLARATIONS DE DÉPUTÉS

Conformément à l'article 31 du Règlement, des députés font des déclarations.

#### QUESTIONS ORALES

Conformément à l'article 30(5) du Règlement, la Chambre procède à la période de questions orales.

#### AFFAIRES COURANTES ORDINAIRES

#### DÉPÔT DE DOCUMENTS

M. McCreath, au nom de M. Andre, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau, — Réponses du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, aux pétitions n<sup>os</sup> 343-3649 et 343-4118 au sujet de la situation en Yougoslavie. — Document parlementaire n<sup>o</sup> 343-9/48K.

---

M. McCreath, au nom de M. Andre, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau, — Réponse du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, à la pétition n<sup>o</sup> 343-4097 au sujet de la situation au Vietnam. — Document parlementaire n<sup>o</sup> 343-9/155E.

---

M. McCreath, au nom de M. Blais, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau, — Réponse du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, à la pétition n<sup>o</sup> 343-4156 au sujet de l'avortement. — Document parlementaire n<sup>o</sup> 343-9/73G.